
PROTOKOLL FRA MENIGHETSRÅDSMØTET 

i Dun kirke tirsdag 27.09.2022 kl. 19.15 

Til stede på møtet:   Johannes Leirbekk, Anne Johanne Lajord, Siri Sandvik, Roald Grongstad, 

Rune Wik og Reidunn Smines. Gunn Ågot Leite 

VEDTAKSSAKER: 

SAK 23/2022  Godkjenning av protokoll fra siste møte og innkalling til møte i dag 

Vedtak: Protokoll og innkalling ble godkjent. 

 

Sak 24/2022  Gjennomgang gudstjenester i høst. Kirkekaffe og andre ideer?  

Vedtak: Dette er de gudstjenestene som blir i høst, hva slags gudstjeneste det blir, dato og 

eventuelt kirkekaffe el.lign. 

Lund kirke søndag 2. okt. kl.11.00. Høsttakkefest. Kirkekaffe v/Reidunn 

Dun kirke søndag 16.okt. kl. 19.15 

Salen kapell torsdag 6.okt. kl. 17.10. Familiegudstjeneste. Pølser v/ Gunn Ågot og Ingunn 

Finstad 

Dun kirke 6.nov. kl.11.15. Allehelgensdag. Kirkekaffe v/Anne Johanne 

Salen kapell 6.nov. kl. 15.00. Allehelgensdag. 

Dun kirke søndag 4.des. kl.19.15. Lysmesse. Gløgg og pepperkaker v/ konfirmantforeldre 

Fosnes sykeheim søndag 18.des. kl.17.00 

Lund kirke julaften kl. 10.30. Kirkekaffe v/Reidunn 

Dun kirke julaften kl. 13.30 

Dun kirke andre juledag kl. 11.15 

Salen kapell andre juledag kl.14.00 

 

Sak 25/2022  Gospelkoret BraNok sin konto 

Vedtak: Foreløpig står pengene på egen konto. På sikt er det ønskelig at pengene blir 

overflyttet til Menighetsrådet og blir merket «kulturelt tiltak». 

 

Sak 26/2022 Selge 2 høyttalere? 



Vedtak: Lund kirke trenger et lydanlegg.  Høyttalerne kan  kanskje brukes i Lund kirke hvis 

ikke Fellesrådet har en bedre løsning der. De er store og kan være vanskelige å plassere i 

kirken. Hvis de ikke kan brukes der kan de selges. 

 

Sak 27/2022 Konfirmantjubileum sommeren 2023 

Vedtak: Det planlegges konfirmantjubileum for 50-årskonfirmantene på Jøa sommeren 2023.  

Siden det ikke har vært jubileum på tre år, vil det bli invitert fire kull nå. Gunn Ågot har 

jobbet med å finne adressene til de det gjelder. Det vil bli gudstjeneste med kirkekaffe i Dun 

kirke.  For et eventuelt arrangement etter gudstjenesten, foreslår vi at dette blir planlagt av 

en komite som består av fire 50-årskonfirmanter og en fra menighetsrådet.   

De må finne ut aktuell dato.  

Forslag til medlemmer i komiteen: Tone Leirvik Tømmerås, Vebjørg Leirbekk Pettersen, 

Ingunn Finstad og Rudolf Kvalstad. Fra menighetsrådet Johannes Leirbekk. 

På Lund foreslår vi et eget jubileum annethvert eller hvert tredje år. Der vil det bli 

gudstjeneste med kirkekaffe. Ønsker de et opplegg etter gudstjenesten ordner de dette selv. 

 

Sak 28/2022 Konfirmasjonsdato i Fosnes      

Vedtak: Vi ser gjerne at vi fortsatt har konfirmasjon på Kristi Himmelfartsdag. Dette er en 

innarbeidet tradisjon i Fosnes.  Gunn Ågot vil ta dette opp med konfirmantforeldrene for å 

høre om de har innvendinger mot å bruke denne dagen. 

 

Sak 29/2022 Ønsker eller drømmer for menigheta 

Vedtak: Vi jobber videre med å få høyttalere til Lund kirke 

 

Meldingssaker:  

- Vi har slått sammen fond for å forenkle regnskapet 

- Hvordan går det med basaren?  Arbeidet er i gang.   

- Er glassmonteren på veg til Dun kirke?  

- Frivilligfest tirsdag 4. okt. Har du meldt deg på? 

- Toalett i Salen kapell på gang 

- Vi har mottatt 5 000 kr fra Namsos Lions til messehakelen 

- Hvor skal vi ha årets julaftensgudstjeneste? Ute eller inne? 



 

For Fosnes Menighetsråd 

Reidunn Smines 


